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Mimo różnych doniesień o możliwym transferze Konoplyanki lub Luiza

Adriano, obydwaj gracze oddalili się nieco w ostatnich godzinach od

zespołu Giallorossich. 

 

Sergei Palkin, dyrektor Shakhtara Donieck, mówi dla FootballUa:

- Negocjujemy z Romą. Jak już powiedziałem, nie jesteśmy usatysfakcjonowani z

oferty, którą otrzymaliśmy. Do zakończenia okna transferowego nadal nieco

brakuje. W ciągu kilku dni wszystko będzie jaśniejsze. Wszystko zdecyduje się w

ostatnich dniach mercato, zarówno jeśli znajdziemy porozumienie lub nie. Szansa

procentowa, że Luiz Adriano opuści zespół teraz jest bardzo mała.

 

Giallorossi, co potwierdził wczoraj sam zespół Dnipro, są z kolei dogadani z

Ukraińcami w sprawie transferu Konoplyanki. Niestety, tutaj przeszkodą wydaje się

być sam piłkarz. Ojciec gracza, Linnet Konoplyanka, tak oto podsumowuje sytuację

dla FootballUa:

- Bardzo prawdopodobne, że kontrakt z Romą nie zostanie podpisany. Mój syn chce

zostać tutaj do czerwca i potem odejść. Chce zostać w Dnipro i myślę, że jego

pozostanie jest bardzo prawdopodobne, aż do zakończenia kontraktu.
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